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Številka:  900-0007/2022-1 (413) 
Datum:  1. 9. 2022 

 
Z A P I S N I K  

 
29. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 7. julija 2022, ob 16. uri, 
v prostorih Mestne občine Novo mesto, Glavni trg 7 (Rotovž), sejna dvorana.  

 
 
Sejo je pričel in vodil mag. Gregor Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku 
pozdravil članice in člane Občinskega sveta ter vse prisotne na seji.  
 
 

Ugotovitev števila navzočih 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je članice in člane Občinskega sveta seznanil, da so svoj 
izostanek s seje opravičili članice in člani: Marko Dvornik, Goran Makar, Rok Mežnar, Alenka 
Muhič, Marjanca Trščinar Antić in Sara Tomšič.  
 
Zamudo na sejo so najavili članica Suzana Hočevar ter člana Alojz Kobe in Uroš Lubej.    
 
V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
je župan ob 16.03 uri ugotovil, da je pred pričetkom seje prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 
16 članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 
in odločanjem. Naknadno so se seje udeležili člani: dr. Janez Povh (ob 16.05 uri), Mario Krapež 
(ob 16.06 uri), Uroš Lubej (ob 16.22 uri), Bojan Kekec (ob 16.28) ter Alojz Kobe (ob 17.14 uri). 
Na seji je bilo dejansko prisotnih 23 članic in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto.  
 
a) Prisotne članice in člani Občinskega sveta: 
Mojca Andolšek, mag. Franc Bačar, Vesna Barborič, Ana Bilbija, Štefan David, Matjaž Engel, Eva 
Filej Rudman, Boštjan Grobler, Suzana Hočevar, Bojan Kekec, Alojz Kobe, Jasna Kos Plantan, 
Peter Kostrevc, Mario Krapež, Uroš Lubej, Janez Murn, dr. Janez Povh, Mira Retelj, Duško 
Smajek, Vesna Vesel, Srečko Vovko, mag. Adolf Zupan in Maja Žunič Fabjančič. 
 
b) Opravičeno odsotni članice in člani Občinskega sveta:  
- Marko Dvornik, 
- Primož Kobe,  
- Goran Makar,  
- Rok Mežnar,  
- Alenka Muhič,  
- Marjanca Trščinar Antić in 
- Sara Tomšič.  
 
c) Prisotni predstavniki Mestne občine Novo mesto:  
- mag. Gregor Macedoni, župan, 
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- dr. Jana Bolta Saje, v. d. direktorice Občinske uprave,  
- Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske, 
- Urban Kramar, vodja Kabineta župana,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj,  
- Meta Retar Kramar, vodja Urada za družbene dejavnosti,  
- Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor, 
- Urška Ožbolt, vodja Oddelka za komunalne dejavnosti,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Tina Hadžič, Oddelek za premoženjske zadeve,  
- Izidor Jerala, Oddelek za okolje in prostor,  
- mag. Mateja Jerič, Urad za družbene dejavnosti,  
- Ivica Menger, Urad za družbene dejavnosti, 
- Luka Rems, Oddelek za premoženjske zadeve,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,  
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 

 
d) Ostali prisotni:  
- mag. Jelka Hudoklin, ACER Novo mesto d.o.o. ter  
- predstavniki medijev. 
 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je obvestil članice in člane Občinskega sveta, da so bila naknadno 
pred sejo na spletni strani mestne občine objavljena še naslednja gradiva: 
- amandma župana k usklajenemu predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o  

Občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Novo mesto (SD OPN 2) – druga obravnava, 
- amandma župana k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju na 

območju Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek, 
- dopolnitev predloga Strategije športa v Mestni občini Novo mesto do leta 2030, 
- dopolnitev predloga Strategije za Rome v Mestni občini Novo mesto za obdobje 2022 – 2030, 
- poročila delovnih teles ter 
- poročilo župana.  
 
Pred sejo pa je bil na spletni strani objavljen še čistopis predloga dnevnega reda 29. seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki so ga svetniki prejeli tudi na klop.  

 
 

Določitev dnevnega reda 
 
I. 

Umik točk z dnevnega reda  
 
Župan in svetniki niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 29. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  
 

II.  
Razširitev dnevnega reda 

 
Župan in svetniki niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 29. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  
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III. 
Celotni dnevni red 

 
V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je 
župan predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 

 
S K L E P, št. 508 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave določil naslednji  

 
d n e v n i   r e d  

29. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
3. Usklajen predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem 

prostorskem načrtu Mestne občine Novo mesto (SD OPN 2) – druga obravnava 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih cestah v Mestni 

občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju na območju 

Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske javne 

službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju 
Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšan postopek 

7. Predlog Strategije razvoja turizma v Mestni občini Novo mesto 2022 – 2030 
8. Predlog Strategije športa v Mestni občini Novo mesto do leta 2030 
9. Predlog Strategije za Rome v Mestni občini Novo mesto za obdobje 2022–2030 
10. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve v EUP NM/12-OPPN-g (odstopanje od 

PIP na delu območja OLN PSC Mačkovec-1 v povezavi z objektoma 1 in 3) na zemljiščih 
s parc. št. 905/22, 924/8, 924/13, 924/16, 927/28, 928/9, 928/37, 928/38, 936/7 in 1129/5, 
vse k.o. Bršljin - identifikacijska št.  2751 

11. Predlog za izplačilo delovne uspešnosti direktorja Zavoda Novo mesto za leto 2021 
12. Letno poročilo Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2021 
13. Premoženjsko – pravne zadeve 

13.1  Predlog 4. dopolnitve načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine  
Novo mesto za leto 2022 

13.2   Predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

13.3  Predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

14. Gradivi Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 
14.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad dodeljevanjem sredstev na podlagi javnega 

razpisa Mestne občine Novo mesto za sofinanciranje dogodkov in prireditev za 
leto 2018 (»ulična četvorka 2018«) 

14.2. Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja Glasbene 
šole Marjana Kozine Novo mesto v letu 2020 

15. Kadrovske zadeve 

https://www.novomesto.si/mma/101_predlog_4_dopolnitve_nacrta_ravnanja_s_stvarnim_premozenjem_mestne_obcine_novo_mesto_za_leto_2021/2021092915260265/?m=
https://www.novomesto.si/mma/101_predlog_4_dopolnitve_nacrta_ravnanja_s_stvarnim_premozenjem_mestne_obcine_novo_mesto_za_leto_2021/2021092915260265/?m=
https://www.novomesto.si/mma/102_predlog_sklepa_o_prenehanju_statusa_grajenega_javnega_dobra_lokalnega_pomena_nepremicninam_v_lasti_mestne_obcine_novo_mesto/2021092915272976/?m=
https://www.novomesto.si/mma/102_predlog_sklepa_o_prenehanju_statusa_grajenega_javnega_dobra_lokalnega_pomena_nepremicninam_v_lasti_mestne_obcine_novo_mesto/2021092915272976/?m=
https://www.novomesto.si/mma/103_predlog_sklepa_o_podelitvi_statusa_grajenega_javnega_dobra_lokalnega_pomena_nepremicninam_v_lasti_mestne_obcine_novo_mesto/2021092915280107/?m=
https://www.novomesto.si/mma/103_predlog_sklepa_o_podelitvi_statusa_grajenega_javnega_dobra_lokalnega_pomena_nepremicninam_v_lasti_mestne_obcine_novo_mesto/2021092915280107/?m=
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15.1 Predlog sklepa o imenovanju članov Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Novo mesto 

15.2 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Drska 

16. Poročilo župana 
17. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

(17 ZA, 0 PROTI) 
 

IV. 
Skrajšani postopek  

Župan, mag. Gregor Macedoni, je v skladu s 34. členom ter 91. členom Poslovnika Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto predlagal obravnavo 4., 5. in 6. točke po skrajšanem postopku: 
4.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih cestah v Mestni 

občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
5.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju na območju 

Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
6.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske 

javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in  gospodarske javne 
službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na 
območju Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 

 
 

S K L E P, št. 509 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto brez razprave sprejel 

 
 

S k l e p  
o sprejemu odlokov po skrajšanem postopku 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 4., 5. in 6. točko: 
4.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih cestah v 

Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
5.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju na območju 

Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
6.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske 

javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in  gospodarske javne 
službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na 
območju Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek  

po skrajšanem postopku.  
(15 ZA, 0 PROTI) 
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V. 
Združitev obravnave točk 

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto predlagal združitev obravnave za podtočki 14.1 in 14.2 dnevnega reda 29. 
seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto:  
14.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad dodeljevanjem sredstev na podlagi javnega 

razpisa Mestne občine Novo mesto za sofinanciranje dogodkov in prireditev za leto 
2018 (»ulična četvorka 2018«) 

14.2 Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja Glasbena šola 
Marjana Kozine Novo mesto v letu 2020 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 510 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo za naslednje podtočke: 
 14.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad dodeljevanjem sredstev na podlagi javnega 

razpisa Mestne občine Novo mesto za sofinanciranje dogodkov in prireditev za leto 
2018 (»ulična četvorka 2018«) 

 14.2 Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja Glasbena šola 
Marjana Kozine Novo mesto v letu 2020 

dnevnega reda 29. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
(18 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  

 
Predlog zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila 26. 5.  
2022, je bil v poslovniškem roku objavljen na spletni strani mestne občine.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 511 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
 

p o t r d i l 
zapisnik 28. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne 

26. 5. 2022, v predloženi vsebini. 
(18 ZA, 0 PROTI) 
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K 3. točki 
Usklajeni predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem 

prostorskem načrtu Mestne občine Novo mesto (SD OPN 2) – druga obravnava  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še amandma župana k usklajenemu predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Novo mesto (SD OPN 2) – druga 
obravnava ter poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali usklajeni predlog odloka v drugi 
obravnavi, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali usklajeni predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Novo mesto (SD OPN 2) – 
druga obravnava sta podala:  

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki je razpravljal dr. Janez Povh (čestitke za opravljeno delo; predlog, da se naj kmalu 
začne razmišljati o OPN 3, da bodo ljudje vedeli, kdaj lahko vložijo novo vlogo; veliko je prilik za 
digitalizacijo).  

 
Po zaključeni razpravi je župan prešel k ločenemu glasovanju o predlogu amandmaja župana ter 
o usklajenem predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem prostorskem 
načrtu Mestne občine Novo mesto (SD OPN 2) – druga obravnava.  
 
 
 

S K L E P, št. 512 
 
 Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 

I. 
A m a n d m a 

k usklajenemu predlogu 
odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 

prostorskem načrtu Mestne občine Novo mesto (SD OPN 2) – druga obravnavava 
 

(1) V tabeli drugega odstavka 117. člena (Podrobnejši PIP za osrednja območja centralnih 
dejavnosti – jedra naselij (CU)) usklajenega predloga odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Novo mesto (SD OPN 2) se v 3. a 
točki črta besedilo: »: razen prodaje, vzdrževanja in popravila motornih vozil«. 

(20 ZA, 0 PROTI)  
 

II. 
S k l e p 
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1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel 
 

usklajeni predlog odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Mestne občine 

Novo mesto (SD OPN 2) v drugi obravnavi s sprejetim amandmajem pod točko I. 
 

2. 
Odlok se objavi v Dolenjskem uradnem listu in začne veljati 15 dan po objavi. 

(20 ZA, 0 PROTI) 
 

 
 
 

K 4. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih cestah v Mestni občini 

Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog 
za skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (gre za redakcijske 
popravke oziroma uskladitve z zakonom).  
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek sta podala:  

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 

S K L E P, št. 513 
 

I.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto v 

prvi obravnavi v predloženem besedilu. 
(21 ZA, 0 PROTI) 



PREDLOG 

8 

 

II. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto v 

drugi obravnavi v predloženem besedilu. 
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 5. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju na območju Mestne 

občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še amandma župana k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
oglaševanju na območju Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek ter poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog odloka v prvi obravnavi – 
predlog za skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za 
skrajšani postopek sta podala:  

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki je razpravljal dr. Janez Povh (predlog, da se uredijo lokacije, kjer stojijo jumbo plakati).  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 514 

 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

A m a n d m a 
k predlogu odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine Novo mesto 
 

V predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju na območju 
Mestne občine Novo mesto predlagam naslednje spremembe in dopolnitve:  
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- v 2. členu se pri novem 9.b členu v drugem odstavku prva poved spremeni tako, da se 
glasi: »V primeru izvedbe javnega razpisa se smiselno uporabljajo določbe prvega in 
drugega odstavka prejšnjega člena.«. 
 
- v 4. členu se v drugem odstavku tabela spremeni tako, da se glasi:  
Objekt Višina takse EUR na podlagi javnega 

razpisa / leto 
Obešanke na drogovih javne razsvetljave 25.000,00  
Velike in male samostoječe ali stenske 
svetlobne vitrine 

25.000,00 

 
- 5. člen se spremeni tako, da se glasi: 
»Do začetka uporabe tega odloka se uporabljajo določbe Odloka o oglaševanju na 
območju Mestne občine Novo mesto (Uradni list RS, št. 47/12, in Dolenjski uradni list, št. 
29/19).«. 
 
- doda se nov 6. člen, ki se glasi: 
»Ta odlok začne veljati osmi dan od objave v Dolenjskem uradnem listu, uporabljati pa se 
začne z dnem objave javnega razpisa iz 9.a oziroma 9.b člena odloka ali z dnem uveljavitve 
akta o javno-zasebnem partnerstvu iz 9.b člena odloka.«. 

(18 ZA, 0 PROTI) 
 

II.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine 

Novo mesto v prvi obravnavi s sprejetim amandmajem iz I. točke. 
(20 ZA, 0 PROTI)  

 
III. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine 

Novo mesto v drugi obravnavi. 
(21 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 6. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju  gospodarske javne 

službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe odlaganja 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Mestne občine 

Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog odloka v prvi obravnavi – 
predlog za skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
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Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o izvajanju  gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in 
gospodarske javne službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov na območju Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek, sta podala:  

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 515 

 
I.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske javne službe zbiranja in 

prevoza komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe odlaganja ostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Mestne občine Novo 

 mesto v prvi obravnavi v predloženem besedilu. 
(21 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske javne službe zbiranja in 

prevoza komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe odlaganja ostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Mestne občine Novo 

 mesto v drugi obravnavi v predloženem besedilu. 
(19 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 7. točki 
Predlog Strategije razvoja turizma v Mestni občini Novo mesto 2022 - 2030 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Strategije razvoja turizma 
v Mestni občini Novo mesto 2022 - 2030, in sicer: 

- poročilo Odbora za družbene dejavnosti ter 
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- poročilo Odbora za gospodarstvo. 
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal podžupan, Boštjan Grobler.  
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala:  

- mag. Franc Bačar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti ter 
- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo.   

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 516 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

S t r a t e g i j o 
razvoja turizma v Mestni občini Novo mesto 2022 - 2030. 

(20 ZA, 0 PROTI) 
 

 
 
 

K 8. točki  
Predlog Strategije športa v Mestni občini Novo mesto do leta 2030 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še dopolnitev predloga strategije ter poročilo Odbora za družbene dejavnosti, ki je 
obravnaval predlog strategije.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal podžupan, Boštjan Grobler.  
 
Poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti je podal mag. Franc Bačar, predsednik odbora.  
 
Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: 

- Srečko Vovko (v strategiji se govori predvsem o programih, ki jih že financira država, kot 
npr. Sonček, pri vrtcih in prva triada ipd.; mestna občina mora financirati dodatne programe 
v šolah in vrtcih, ki niso podprti samo od države; sofinanciranje mestne občine bi moralo 
biti 50%, pomemben pa je nadzor in korekcija projekta, če se projekt ne uresniči glede na 
razpis),   

- Maja Žunič Fabjančič (pri vsakem načrtovanju nove infrastrukture naj se v luči podnebnih 
sprememb načrtuje tudi ozelenitev, saj ozelenitev znatno zniža temperaturo; zunanja 
igrišča niso toliko obiskana, kot bi si želeli, zato predlog za nov igralni park, ki bi bil privlačen 
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za otroke in starše; pogreša več pokritih igralnih površin; predlog za površino za kotalkanje, 
drsanje),   

- Mira Retelj (vprašanje glede realizacije proračuna do leta 2030; sredstva se ji zdijo nizka, 
še posebej, če se želi v tej dejavnosti zagotoviti strokovno usposobljen kader, ki ni poceni 
in društva plačujejo za to znatna sredstva). 

 
 Na vprašanja iz razprave je odgovarjal podžupan, Boštjan Grobler.  
 
V nadaljevanju so razpravljali:   

- Jasna Kos Plantan (podpora strategiji; vprašanje glede igrišča v Konjeniškem centru Češča 
vas),  

- mag. Franc Bačar (mladina se čedalje bolj izogiba asfaltu in betonu v vročem delu leta, 
obstaja pa možnost rokometa in nogometa ter odbojke na mivki) ter 

- mag. Adolf Zupan (ukrepi za šport za starejše).  
 
Z repliko sta sodelovala Srečko Vovko (predlog za pokrito balinišče v Portovalu) in Maja Žunič 
Fabjančič. 
 
V zvezi z repliko je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je župan prešel h glasovanju o predlogu strategije z 
upoštevanjem dopolnitve. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 517 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

S t r a t e g i j o 
športa v Mestni občini Novo mesto do leta 2030. 

(22 ZA, 1 PROTI) 
 

Župan, mag. Gregor Macedoni, se je zahvalil vsem sodelujočim pri pripravi Strategije športa v 
Mestni občini Novo mesto do leta 2030.  

 
 
 
 

K 9. točki 
Predlog Strategije za Rome v Mestni občini Novo mesto za obdobje 2022 – 2030  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še dopolnitev predloga strategije ter poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali 
predlog strategije, in sicer: 

- poročilo Odbora za družbene dejavnosti ter 
- poročilo Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti.  

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala mag. Mateja Jerič, Urad za družbene dejavnosti.  
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Poročili s sej delovnih teles sta podala:  
- mag. Franc Bačar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti ter 
- Jasna Kos Plantan, predsednica Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali:  

- Jasna Kos Plantan (zahvala pripravljalcem za veliko delo; socializacija in integracija 
romskih otrok je najbolj učinkovita z enakomerno porazdelitvijo romskih otrok po vseh 
osnovnih šolah v Novem mestu; podpora odlični ideji, da bi to integracijo vpeljali že v 
predšolsko vzgojo in otroke porazdelili po vseh vrtcih po Novem mestu; podpora strategiji), 

- Maja Žunič Fabjančič (strategija je v nekaterih točkah premalo prodorno zastavljena v 
smislu dolgoročnih sistemskih ukrepov, ki bi prinesli spremembe; dosedanji ukrepi niso 
prinesli takšnih učinkov, kot bi si jih želeli; manjkajo progresivni ukrepi; predlog, da se pri 
strategiji kot dodatek objavi, kateri predlogi iz javne razprave so bili upoštevani in kateri ne, 
ker DRPD je podal štiri predloge, od katerih je bil eden upoštevan; ključni predlog je bil, da 
se zagotovi šest rednih zaposlitev oseb za vsakodnevno delo z Romi v šestih naseljih),  

- Srečko Vovko (gre za tek na dolge proge; opozoril na pobudo krajanov Hudo ter izrazil 
mnenje, da je treba najti način in pomagati krajanom Huda, ki so v težavah), 

- Uroš Lubej (vprašanje, zakaj Romi niso omenjeni niti v strategiji razvoja turizma niti v 
strategiji športa; potrebno se je vprašati, kako bi Romi postali del strategije tudi na področju 
turizma, športa ter tudi kulture; vprašanje, kako konkretno bi se izvedla razpršitev romskih 
otrok na področju predšolske vzgoje; predlog, da bi se proceduralno strategije sprejemale 
v dveh obravnavah in bi se jim posvetilo več pozornosti, saj imajo vpliv na proračun),   

- Duško Smajek (opozoril na konkretne težave pri reševanju romske problematike),  
- dr. Janez Povh (predlog za bolj konkretne opredelitve rešitev romske problematike; poiskati 

bi bilo potrebno rešitve v zvezi z ljudmi, ki živijo v bližini romskih naselij ter opraviti bolj 
poglobljene razprave o strategijah),  

- mag. Adolf Zupan (v letu 2021 je prejšnja vlada sprejela nacionalne ukrepe za Rome do 
leta 2030, zato predlog, da se ob sprejemu Strategije za Rome sprejme tudi poziv Vladi 
RS, da nadaljuje z izvajanjem nacionalnih ukrepov za Rome za obdobje 2021 – 2030; na 
peticijo krajanov Hudo bi bilo potrebno bolj tenkočutno odreagirati in okoliške ljudi bolj 
zaščititi; predlog, da bi se v prazna občinska stanovanja naselilo urejene Rome, ki se želijo 
izseliti iz naselij),  

- Suzana Hočevar (razpršenost otrok po šolah je lahko razlog za odsotnost otrok iz šole; 
predlog, da se poskusno oblikuje nižji razred, kjer bodo večinoma romski otroki in se vidi, 
kakšna bo prisotnost pri pouku),  

- Peter Kostrevc (podpora strategiji; varnost okoliških krajanov se je bistveno poslabšala, 
odkar ni obhodov policije po romskem naselju; apel občini, da čimprej vzpostaviti 
inštrument, kako pomagati krajanom Huda, da se tudi Romi čimprej zavedajo, da bo škodo 
prebivalstvu potrebno poplačati),  

- Alojz Kobe (prepričan, da bi morali vse socialne transferje direktno vezati na obiskovanje 
šol; Romov se ne sme stigmatizirati in se mora tudi od njih zahtevati spoštovanje zakonov).  

 
Z repliko je sodelovala Jasna Kos Plantan (replika na razpravo svetnice Suzane Hočevar). 
 
Na vprašanja in pobude iz razprave je odgovarjala mag. Mateja Jerič, Urad za družbene 
dejavnosti.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
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S K L E P, št. 518 
 
1.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

S t r a t e g i j o 
za Rome v Mestni občini Novo mesto za obdobje 2022 - 2030. 

 
2.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto poziva Vlado Republike Slovenije, da nadaljuje 
z zakonodajnimi postopki za spremembe zakonodaje, ki jih je pripravila Delovna skupina 
za romsko problematiko v letih 2020-2021 ter da se sprotno izvaja sprejeto strategijo za 
Rome do leta 2030. 

(21 ZA, 2 PROTI) 
 
 
 
 

K 10. točki 
Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve v EP NM/12-OPPN-g (odstopanje od PIP 

na delu območja OLN PSC Mačkovec-1 v povezavi z objektom 1 in 3) na zemljiščih s 
parc. št. 905/22, 924/8, 924/13, 924/16, 927/28, 928/9, 928/37, 928/38, 936/7 in 1129/5, 

vse k.o. Bršljin – identifikacijska št. 2751 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo s seje Odbora za okolje prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval 
predlog sklepa o potrditvi lokacijske preveritve.  
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.   
 
Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Peter Kostrevc, predsednik 
odbora.  
 
Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 519 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel  
 

s k l e p 
o potrditvi lokacijske preveritve v enoti urejanja NM/12-OPPN-g (odstopanje od PIP na delu 
območja OLN PSC Mačkovec-1 v povezavi z objektoma 1 in 3) na zemljiščih s parc. št. 
905/22, 924/8, 924/13, 924/16, 927/28, 928/9, 928/37, 928/38, 936/7 in 1129/5, vse k.o. Bršljin, 
identifikacijska št. 2751. 

(21 ZA, 0 PROTI)  
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K 11. točki 
Predlog za izplačilo delovne uspešnosti direktorja Zavoda Novo mesto za leto 2021 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog za izplačilo delovne 
uspešnosti direktorja Zavoda Novo mesto za leto 2021.  
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.   
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog za izplačilo  delovne uspešnosti direktorja 
Zavoda Novo mesto za leto 2021 sta podala:  

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- mag. Franc Bačar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Alojz Kobe (glede na to, da ni bilo posebnih rezultatov, ni podlage za 
izplačilo delovne uspešnosti direktorja), Jasna Kos Plantan (vsi člani sveta zavoda so zelo tehtno 
preučili vse postavke, ki zahtevajo stimulacijo direktorja zavoda in so soglasno zaključili, da si 
direktor zaslužili stimulacijo) ter Uroš Lubej (vprašanje, ali je direktor dosegel kriterije za 
stimulacijo ter ali to pravno zdrži).  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 520 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je seznanil s predlogom za določitev dela 
plače za redno delovno uspešnost direktorja javnega zavoda Zavod za šport, kulturo, 
turizem in mladino Novo mesto za leto 2021.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto potrjuje predlog za določitev dela plače za redno 
delovno uspešnost direktorja javnega zavoda Zavod za šport, kulturo, turizem in mladino 
Novo mesto za leto 2021. 

(16 ZA, 5 PROTI) 
 

 
 
 

K 12. točki 
Letno poročilo Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2021 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Letnega poročila Komunale 
Novo mesto d.o.o. za leto 2021.  
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.   
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Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Letnega poročila Komunale Novo mesto 
d.o.o. za leto 2021 sta podala:  
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je članice in 

člane Občinskega sveta seznanil, da odbor ne podpira sprejetja Letnega poročila 
Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2021.   

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Uroš Lubej (vprašanje, zakaj Odbor za okolje, prostor, komunalo in 
promet ni podprl Letnega poročila Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2021), Peter Kostrevc 
(obrazložitev, zakaj odbor ni izglasoval podpore letnega poročila; sam poročilo zagotovo podpira), 
Mario Krapež (sam je podprl sprejetje letnega poročila, razprava na odboru pa je potekala v drugo 
smer). 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 521 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel 
 

Letno poročilo Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2021. 
(18 ZA, 0 PROTI) 

 

 
 
 

K 13. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve  

 
K 13.1 točki 

Predlog  4. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 
mesto za leto 2022 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 4. dopolnitve Načrta ravnanja s 
stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2022, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 4. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2022, sta podala:  

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
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Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 522 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

4. dopolnitev 
Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2022, in 

sicer 4. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 2022. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 13.2 točki 
Predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto, 
in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto, sta podala:  

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 523 
 

1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o ugotovitvi, da je Mestna občina 
Novo mesto lastnica nepremičnine: 
- katastrska občina 1489 Cerovec, parcela 1473/4.  
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2. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o prenehanju statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah: 
- katastrska občina 1478 Gabrje, parcela 997/116, 
- katastrska občina 1478 Gabrje, parcela 997/117,  
- katastrska občina 1489 Cerovec, parcela 1473/4,  
- katastrska občina 1479 Brusnice, parcela 3764/5,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1183/6,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1183/2,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1183/7,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1183/8,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1183/4,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1182/11,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1182/5,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1182/12,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1182/13,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1182/7,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 1182/14. 

(20 ZA, 0 PROTI)  
 
 
 
 

K 13.3. točki 
Predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto, sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
 
 

S K L E P, št. 524 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o podelitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam: 
- katastrska občina 1481 Smolenja vas, parcela 2022/3,  
- katastrska občina 1481 Smolenja vas, parcela 2022/1,  
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- katastrska občina 1457 Ždinja vas, parcela 1142/17,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas, parcela 1142/15,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas, parcela 1154/7,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas, parcela 2624,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas, parcela 2623,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter, parcela 178/21,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter, parcela 78/5,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter, parcela 79/10,  
- katastrska občina 1482 Ragovo, parcela 380/3,  
- katastrska občina 1482 Ragovo, parcela 295/23,  
- katastrska občina 1456 Novo mesto, parcela 496,  
- katastrska občina 1491 Lakovnice, parcela 353/189,  
- katastrska občina 1491 Lakovnice, parcela 353/183,  
- katastrska občina 1458 Črešnjice, parcela 2072/4,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 303/16,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 303/18,  
- katastrska občina 1500 Dobindol, parcela 3018/4,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh, parcela 866/1,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh, parcela 874/17,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh, parcela 874/1,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh, parcela 865/1,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh, parcela 869/8,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh, parcela 874/19,  
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 1277/2,  
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 1271/2,  
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 1277/7,  
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 1286/13,  
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 1305/42,  
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 1292/16,  
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 460,  
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 461,  
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 162,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 884/3,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 876/3,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 881,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 882,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 876/6,  
- katastrska občina 1455 Bršljin, parcela 1162/11. 

(19 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 14. točki 
Gradivi Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 

 
K 14.1 točki 

Poročilo o opravljenem nadzoru nad dodeljevanjem sredstev na podlagi javnega 
razpisa Mestne občine Novo mesto za sofinanciranje dogodkov in prireditev za leto 

2018 (»ulična četvorka 2018«) 
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K 14.2 točki 
Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja Glasbena šola 

Marjana Kozine Novo mesto v letu 2020 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega  reda odločil, da bo združil 
obravnavo podtočk 14.1 in 14.2 dnevnega reda 29. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto.  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali gradivo Nadzornega odbora Mestne občine 
Novo mesto.  
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali gradivo Nadzornega sveta Mestne občine Novo 
mesto, sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- mag. Franc Bačar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
V skupni razpravi pri podtočkah 14.1 in 14.2 je razpravljal Alojz Kobe (vidi se popolnoma 
nefunkcioniranje pravnega sistema: na eni strani je mafija pokradla 300 miljard eurov in nič, tukaj 
pa se za 500 eurov ukvarja en kup organov).  
 
Dodatna pojasnila pri tej točki je podal mag. Marko Vrhovšek, predsednik Nadzornega odbora 
Mestne občine Novo mesto.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 525 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se seznani s: 
1. Poročilom o opravljenem nadzoru nad dodeljevanjem sredstev na podlagi javnega 

razpisa Mestne občine Novo mesto za sofinanciranje dogodkov in prireditev za leto 
2018 (»ulična četvorka 2018«) in 

2. Poročilom o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja Glasbene 
šole Marjana Kozine Novo mesto v letu 2020. 

(22 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 15. točki 
Kadrovske zadeve  

 
K 15.1 točki  

Predlog sklepa o imenovanju članov Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Novo mesto    
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Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani mestne občine.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
 
 

S K L E P, št. 526 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 

Sklep 
o imenovanju članov Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega sklada 

Mestne občine Novo mesto 
 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto imenuje  
 

Jožeta Goloba, 
Vanjo Lakner, 
Matijo Radeža, 

Črtomirja Remca in 
Damjana Žalca 

za člane Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega sklada 
Mestne občine Novo mesto. 

 
II.  

Mandatna doba članov nadzornega sveta je štiri (4) leta.  
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 15.2 točki 
Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Drska  

 
Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani mestne občine.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
 
 
 
 



PREDLOG 

22 

 

S K L E P, št. 527 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 
 

Sklep 
o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Drska 
 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

i m e n u j e 
Suzano Hočevar, 

Jožefo Šepetavc ter  
Martino Ano Vrhovnik 

za predstavnice ustanovitelja v Svetu javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola Drska. 

 
II.  

Mandatna doba članov sveta zavoda traja štiri (4) leta.  
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 16. točki 
Poročilo župana 

 
Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred 
sejo.  
 
Pri tej točki je podal obrazložitev župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 
seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto in 
aktivnostih Mestne občine Novo mesto. 

 
 
 
 

K 17. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

ter odgovori 
 
I. 

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in članov 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podana na 28. seji Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto: 
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900-0004/2022 - 498 
 

Pobuda, da se preuči položaj družin, pri katerih eden ali oba starša še 
nimata pravice za pridobitev stalnega prebivališča v MO NM in so zaradi 
tega diskriminirani pri točkovanju za sprejem v javne vrtce 

900-0004/2022 - 499 Povabilo na Pedenjtržnico 
900-0004/2022 - 500 
 

Celostna ureditev javnih prostorov za najmlajše: Igralni park oz. javno 
mestno notranje in zunanje igrišče za otroke 

900-0004/2022 - 501 Vzpostavitev baze pregleda vseh aktualnih in izvedenih projektov v MONM 
900-0004/2022 - 502 Vrnitev Cvičkarije v Novo mesto 
900-0004/2022 - 503 
 

Pohvala - Odprava črne točke na priključku ceste iz Dolža na cesto 105 
(NM - Metlika) 

900-0004/2022 - 504 Izgradnja igrišča za vadbo rokometa na mivki 
900-0004/2022 - 505 Število zaposlenih, absentizem in zadovoljstvo zaposlenih na OU MO NM  
900-0004/2022 - 506 Nov potek kolesarske steze ob Levičnikovi cesti do križišča v Žabji vasi 
900-0004/2022 - 507 Koliko je znašal nakup hiše na lokaciji Ljubljanska cesta 1, Novo mesto? 
900-0004/2022 - 508 
 

Podatki o javnem razpisu za sofinanciranje letnega programa dela 
organizacije oz. posameznika za leta 2022, 2023 in 2024 in/ali za 
sofinanciranje projekta/-ov organizacije oz. posameznika za leto 2022 

 
II. 

Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 29. seji Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto podali naslednje  
 

pobude in vprašanja: 
 

1. 

Jasna Kos Plantan 
900-0005/2022 - 509 
(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda, da se nameni več sredstev za GRC in PGD 
Glede na vremenske razmere zadnjih let (neurja, toča, 
poplave, plazovi,…) in zelo veliko intervencij v romskih 
naseljih zaradi malomarnosti (do 80%), predlagam, da se 
nameni več sredstev za GRC in PGD, še posebej 
investicijska sredstva. Zadnja leta je MONM resnično zelo 
malo vlagala v investicije, pa še večji del preko požarne 
takse. Zelo radi se primerjamo z drugimi občinami, pa vam 
lahko navedem zneske: Investicijska sredstva v poklicne in 
prostovoljne gasilce: 
občina         poklicni gasilci prostovoljna gasilska društva 
Nova Gorica 511.000€ 56.000€ 
Ajdovščina 180.000€ 40.000€ 
Domžale 350.000€ 191.000€ 
Maribor 65.000€ 138.000€ 
Novo mesto 0€; 30.000€ z rebalansom 0€ 
  
Zelo žalosten je samo podatek, da je pred dnevi PGD 
Kamence prevzelo novo gasilno vozilo v vrednosti 
260.000€, ki je osnova za njihovo delovanje in zaenkrat še 
niso prejeli obljubljenega zneska od občine 10.000€ + 
30.000€. Predlagam in zadolžim občinsko upravo, da v čim 
krajšem možnem času zagotovi PGD Kamence obljubljena 
finančna sredstva 10.000€ in 30.000€ (obljuba župana s 
sestanka dne 9. 3. 2022) za plačilo nakupa gasilskega 
vozila. Predlagam, da se sredstva vzamejo iz zavoda NM 
mladina, projekti mlad. organizacij, ker so še posebej na 
vaških področjih gasilci edino društvo, ki se ukvarja z 
mladimi in iz postavke urejanja romskih naselij, ker je daleč 
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največ intervencij v romskih naselij zaradi malomarnosti. 
Prav gotovo pa tudi iz Sistema za izposojo koles GoNM, kjer 
je namenjenih 80.000€ za tekoča vzdrževanja, kar je daleč 
preveč, če pogledam koliko je bilo porabljenih v letu 2021 
(samo 32.028€). Vsekakor je pa potrebno z letom 2023 z 
rebalansom narediti ločene postavke: 
-požarna taksa GRC 
-požarna taksa PGD 
-investicijska sredstva GRC 
-investicijska sredstva PGD 
Predlagam in zadolžim občinsko upravo, da se za GRC 
investicije in PGD investicije nameni posebna sredstva po 
planu, ki ga bodo pripravili. Gasilci so heroji, naša glava in 
hrbtenica v najtežjih nesrečah, za nas izpostavljajo svoje 
zdravje in življenje, mnogi med njimi prostovoljno. Oni so 
tisti, ki nikoli ne bodo odstopili s položajev kot naši 
predsedniki vlade in nikoli ne bodo vrgli puške v koruzo. 
Lahko jih vsaj toliko spoštujemo, da jim zagotovimo 
osnovna sredstva in opremo. 

 

 
 Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine 

Novo mesto Gregor Macedoni. 

2. 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0005/2022 - 510 
(ustna pobuda) 

Javni razpisi Mestne občine Novo mesto 
Mestna občina je bila vedno zgled drugim občinam na 
področju javnih razpisov, predvsem večletnih, od drugje so 
prihajali prenašati ta primer dobre prakse. Letos se je 
prestopilo na digitalno prijavo na javne razpise. Ne ve, kaj 
se je zgodilo, ampak smo že meseca julija in nevladne 
organizacije še vedno nimajo v roki pogodb. Prvi signal, da 
bodo sploh prejela sredstva je bil junija z odločbami. 
Programi so težko izvedljivi brez sredstev in to gre na račun 
občank in občanov, še posebej, če ne vejo s kakšnimi 
sredstvi operirajo. To je nekaj podobnega, kot če občina 
danes ne bi imela sprejetega proračuna. Poziv, da se ta 
situacija čim prej razreši in se vzpostavi vse te programe, 
da bodo lahko delovali. Gre za okoli 1,5 mio sredstev in da 
bodo organizacije konec koncev lahko poročale o izvedbi, 
ker je sedaj tudi to oteženo. Situacija je za njih res težka. 
Tista društva, ki se prijavljajo medobčinske razpise, so 
povedala, da so nekatere občine dale ven razpise že aprila 
in imajo danes pogodbe že v roki. Ustrezno naj se uredi 
obrazce za naslednji razpis. Za  triletni razpis je že 
zamujeno, za enoletne projekte pa se lahko uredi za naprej. 
 

 
 Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine 

Novo mesto Gregor Macedoni. 

3. 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0005/2022 - 511 
(pisna pobuda) 

Izgradnja rolkarsko/kolesarskega poligona oz. 
skateparka – vključitev ključnih deležnikov v izvedbo 
projekta 
V dveh letih, ko je Novo mesto ostalo brez skateparka, se 
je ta šport še bolj uveljavil, postal celo olimpijska disciplina, 
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vse več pa je mladih na skirojih, rolkah, bmx-ih, ki se vozijo 
po javnih površinah. Pri urjenju veščin uporabljajo tudi javne 
objekte in jih kdaj tudi nehote poškodujejo, hkrati pa je to 
lahko nevarno za njih in druge v okolici, zato je nujno, da se 
takoj – že letos pristopi k izgradnji novega poligona ter se v 
celoten proces določitve lokacije in izgradnje vključi Športno 
društvo Kriza, ki združuje uporabnike teh površin. 
Leta 2020 je bil odstranjen skatepark na Loki in uradni 
odgovor MONM na pobudo (900-19/2020 – 323 Pobuda za 
ureditev zunanje športne infrastrukture in razvoj različnih 
športnih aktivnosti), da se čimprej pristopi k izgradnji 
novega je bil, da bo zgrajen nov objekt, ki bo umeščen v 
novo športno strategijo in še: »razvoj novega objekta bo 
bistveno lažji, če bomo v Novem mestu imeli aktivnega 
sogovornika – društvo, ki bi združevalo ljubitelje te 
dejavnosti«. 
Športno društvo Kriza, ki združuje ljubitelje novih urbanih 
športov (rolkarje, voznike bmx ipd.) so obudili novi 
uporabniki in starši mladih uporabnikov. S peticijo 
(Novomesto potrebuje skatepark! Dostopna na: 
https://www.peticija.online/novo_mesto_potrebuje_skatepa
rk), ki jo je v enem mesecu podpisalo 435 oseb, so izkazali 
velik interes in potrebo po tem objektu. 
Predlagam, da se v sam proces realizacije projekta 
skatepark takoj, že v začetni fazi vključi tudi uporabnike oz 
organiziran del uporabnikov v Športnem društvu Kriza tako 
pri identifikaciji ustrezne lokacije, kot tudi kasneje pri sami 
izvedbi projekta. Namreč, združujejo strokovno znanje in 
imajo že narejene vse študije, poznajo dobre in slabe 
prakse izgradnje skateparkov v Sloveniji in tujini in zato 
lahko ključno prispevajo pri izgradnji skateparka, ki bo 
varen, uporaben za najširšo skupino uporabnikov in z 
najmanj birokratskimi in postopkovnimi zapleti.  
Glede na poročanje Dolenjskega lista (19. 5. 2022: 
Olimpijsko, a ne v Novem mestu) je razvidno, da načrtuje 
MONM skatepark umestiti v okvir izgradnje mostu v 
Mačkovcu v 3. razvojno os. Večina uporabnikov, ki so 
združeni pod okriljem ŠD Kriza je mladoletnih in prihaja iz 
dela mesta, kjer so večja blokovska naselja in druge 
soseske z mladimi družinami (Drska, Šmihel-Regrča vas, 
Grm…) zato bi bilo smotrno še enkrat razmisliti o lokaciji, da 
bodo lahko v največji meri uporabniki sami dostopali do 
objekta (namesto, da jih vozijo na lokacijo starši z avtomobili 
in še dodatno prispevajo k povečanju prometa). Dodaten 
argument je tudi ta, da se začetek izgradnje 3. razvojne osi 
zamika zaradi odločitve Upravnega sodišča in izgube 
gradbenega dovoljenja (DL, 7. 7. 2022: 3. razvojna os: Dars 
ostal brez gradbenega dovoljenja). 
Predlagam, da občina še v tem letu poišče vire in začne z 
gradnjo športnega objekta na bolj ustrezni lokaciji oz. blizu 
sredin z večjim številom mladih družin in v dogovoru s 
ključnimi deležniki oz. uporabniki. 
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4. 

Uroš Lubej 
900-0005/2022 - 512 
(ustno vprašanje in pobuda) 

Seznam realiziranih/nerealiziranih projektov v Strategiji 
za turizem iz leta 2015 
Vprašanje glede Strategije za turizem glede realiziranih 
projektov. Ni podatkov, koliko je teh projektov realiziranih v 
dokumentu. Koliko projektov je bilo realiziranih iz prejšnje 
strategije? Pobuda, da se tabelarično dobi seznam 
realiziranih oz. nerealiziranih projektov iz strategije za 
turizem iz leta 2015. 
 

5. 

Uroš Lubej 
900-0005/2022 - 513 
(ustna pohvala) 

Pobuda za preučitev situacije položaja starejših, ki 
živijo doma in potrebujejo pomoč storitev na domu 
Položaj starejših, ki živijo doma in potrebujejo pomoč 
storitev na domu. To je sicer storitev, ki jo Dom starejših 
občanov nudi in gre za pomoč pri osnovnih potrebah za tiste 
starejše, ki so v zelo težkem položaju, pa tudi za zelo bolne 
ljudi, ki potrebujejo pomoč pri teh osnovnih potrebah od 
umivanja in oblačenja naprej. Po podatkih naj bi bilo 30 do 
40 ljudi na čakalnem seznamu, kar pomeni, da nekateri 
čakajo že od lanskega leta. To ni neposredna pristojnost 
občine in da občina sofinancira to storitev. Problem je v 
sistemu javnih uslužbencev oz. plač v javnem sektorju, ker 
ljudje odhajajo iz tega poklica, torej ljudi, ki skrbijo za oskrbo 
starejših. Pobuda, da občina preuči, ali obstaja način, kako 
tako situacijo olajšati. Kaj lahko storimo morda sami oz. kaj 
lahko dodatno storimo sami? To je sistemski problem na 
ravni države. 
 

 
 Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine 

Novo mesto Gregor Macedoni. 

6. 

Mira Retelj 
900-0005/2022 - 514 
(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda za prestavitev in zaprtje eko otoka 
V KS Drska  na Ulici Slavka Gruma izvaja Mestna občina 
Novo mesto dela za  ureditev fekalne in meteorne 
kanalizacije.  
Dela na Ulici Slavka Gruma obsegajo rekonstrukcijo 
vozišča, izgradnjo površin za kolesarje in pešce, ureditev 
avtobusnih postajališč ter ureditev križišč in priključkov in  
izgradnjo meteorne kanalizacije za odvodnjavanje ceste ter 
rekonstrukcijo vodovoda. 
V sklopu te prenove je predvidena tudi premestitev eko 
otoka v križišču Ulice Slavka Gruma in Cesarjeve ulice v 
smeri proti OŠ Drska. 
Etažni lastniki stanovanjskih blokov Ulice Slavka Gruma 
100 in 102 ter lastniki stanovanjskih hiš, ki gravitirajo na ta 
eko otok, predlagajo, da se eko otok ob prestavitvi uredi 
tako, da bo to ograjen - zaprt prostor s streho (po vzoru eko 
otoka na Kamencah).  
Sedanja lokacija (postavitev) zabojnikov je tik ob pločniku in 
meter od cestišča, veliko odpadnih predmetov je odvrženih 
na tla. Posamezni občani večkrat premetavajo po 
zabojnikih, včasih celo na pločniku ali cestišču, s čimer je 
ogrožena tudi prometna in higienska varnost občanov, 
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poleg tega močan veter raznaša predmete po bližnjih 
zemljiščih in cestišču. 
Predlagam g. županu in občinski upravi MO Novo mesto, 
da z izvajalcem del in JP Komunala Novo mesto poskrbi, da 
se ta predlog realizira v sklopu zgoraj navedenih del, tako, 
da bo za zgled urejenosti v naši KS in celi občini. 

 

7. 

Mira Retelj 
900-0005/2022 - 515 
(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda - vgradnja zaključnega sloja asfalta na Ulici 
Slavka Gruma št. 106 - 124 
Gre za vgradnjo zaključnega sloja asfalta občinske ceste na 
relaciji Usg 106-Usg 124. Za lažjo predstavo: gre za dva 
večja stanovanjska objekta, blok tik pred OŠ Drska. Na tej 
lokaciji je cca 170 stanovanj z približno 500 prebivalci. 
V letu 2006 je bil zgrajen prvi omenjeni objekt v investiciji 
podjetja Dolnov. Par let kasneje pa še drugi objekt. Pred 
tem je bila na novo izdelana cesta, ki nekako zaključuje 
krožni tok skozi parkirišča starega naselja. Takoj v začetku 
je bil izveden osnovni grobi sloj asfalta, ki je ostal tako do 
danes. Investitor bi bil dolžan cesto zaključiti. Občina kot 
prevzemnik bi morala poskrbeti, da bi bila cesta zaključena 
kot je bila v projektu.  
Opis stanja je takšen: gre za izdelavo osnovnega sloja 
asfalta neprimerne granulacije, jaški niso v nivoju cestišča 
razen enega, ki je bil položen naknadno v nivo osnovnega 
sloja, ponižave pločnika na prehodih za prehod invalidom 
niso ustrezne in zelo težko prehodne, vhodi na zasebna 
skupna parkirišča pa so izvedeni grobi prehodi, kar tudi 
predstavlja oviro zimski službi.  
Krajani predlagamo, da se pri podjetju Dolnov doseže, da 
pomanjkljivo izvedena dela dokonča, v nasprotnem pa naj 
MO Novo mesto v proračunu zagotovi sredstva za 
dokončanje in dela izvede sedaj, ko je v izvajanju prenova 
Ulice Slavka Gruma. 

 

8. 

mag. Franci Bačar 
900-0005/2022 - 516 
(pisna pobuda) 

Opozorilo na napake v iskanju cilja na Google MAP ali 
Najdi.si zemljevid 
Prosim, da MO NM poskuša opozoriti na napake iskanju 
cilja na Google MAP ali Najdi.si zemljevid. Navajam dva 
primera: Mali Orehek: Na cesti Stopiče – Dolž iskalniki poti 
ne upoštevajo obvoznice v Malem Orehku. Promet vodijo 
po stari cesti, skozi pokopališče, ki je na enem delu že 
opuščena in ni prevozna. Dolž: Napačno je usmerjanje do 
hišnih številk: Greben 8, 10, 12 in 18 (namesto po cesti med 
HŠ 8 in 22, iskalnik usmerja po daljši, slabo prevozni poljski 
poti). 

 

9. 

mag. Adolf Zupan 
900-0005/2022 - 517 
(pisna pobuda) 

Predlog za pričetek postopkov za določitev travnatih 
površin med VDC in šmihelskim pokopališčem za 
nastanek parka 
V zadnjih mesecih sem prejel več predlogov sorodnikov, ki 
imajo svoje varovance v VDC Novo mesto in v oskrbi v DSO  
Novo mesto, da bi se površine (travnik), ki mejijo na objekte 
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VDC in v podaljšku na DSO Novo mesto, namenile za nove 
parkovne površine.  
Predlagatelji svoje pobude utemeljujejo s tem, da tako VDC 
in DSO nimata zadostnih površin za sprehajanje 
oskrbovancev oz. stanovalcev doma. Obiskovalci praktično 
nimajo kam s svojimi sorodniki, ki jih pridejo obiskati.  
Dejansko so funkcionalne površine obeh zavodov resnično 
premajhne. Kolikor mi je znano, so te površine v državni 
lasti in bi jih občina lahko s prenosom pridobila v svojo last. 
Sprememba teh površin v park ne bi terjala večjih finančnih 
sredstev, bi pa nedvomno pomenila bistven dvig kakovosti 
življenja prebivalcev v obeh zavodih, zaposlenim pa bi 
omogočila večje možnosti pri izvajanju terapevtskega dela.  
Ob proučitvi tega predloga ponovno predlagam, da bi veliko 
pomanjkanje parkirnih prostorov pri obeh zavodih reševali z 
ureditvijo parkirnih prostorov med Šmihelsko cesto in 
železnico. 

 

10. 

Srečko Vovko 
900-0005/2022 - 518 
(pisno vprašanje) 

Plačevanje parkirnine zaposlenih  
Parkirišči na Seidlovi ulici 1 in na Germovi ulica 4 sta v 
Odloku o ureditvi cestnega prometa MO Novo mesto. 
Uslužbenci OU MO Novo mesto morajo kupiti dovolilnico za 
parkiranje, uslužbencem SOU občin Dolenjske pa to ni 
potrebno. Zakaj taka diskriminacija?  

 

11. 

Srečko Vovko 
900-0005/2022 - 519 
(pisno vprašanje) 

900-0004/2022 - 505 Število zaposlenih na OU MO NM 
Z odgovorom na svetniško vprašanje nisem popolnoma 
zadovoljen. Pri zaposlenih morajo biti tudi tisti, ki jim pravice 
iz delovnega razmerja mirujejo. Prosim še za ta podatek.  

 

12. 

Ana Bilbija 
900-0005/2022 - 520 
(pisno vprašanje) 

Peticija krajanov naselja Hudo 
Pobuda, da peticijo obravnava pristojno telo, to je Komisija 
za vloge in pritožbe. 

 

13. 

Janez Murn 
900-0005/2022 - 521 
(pisna pobuda) 

Spoštovani, 
V imenu stanovalcev naselja nad šolskim igriščem osnovne 
šole Stopiče se obračamo na Mestno občino Novo mesto z 
naslednjimi opažanji. V zadnjem času se na igrišču in ob 
njem v večernih urah odvijajo zabave, ki večkrat trajajo 
pozno v noč in s tem kršijo večerni mir nas stanovalcev. Na 
griču za odbojko na mivki večkrat igrajo tudi po 22.uri, s tem 
pa kršijo pravilnik o javnem redu in miru, saj stanovalce 
naselja motijo s hrupom in reflektorji na igrišču. V večini 
primerov se odbojka igra ob preglasni, za stanovalce 
naselja moteči, glasbi. Ker igrišče ne zgotavlja sanitarij, 
udeleženci opravljajo malo potrebo ob meji z našimi 
parcelami, zgodilo se je, da so potrebo opravljali v pričo 
mladoletnih otrok, ki so se igrali v bližini, kar se nam zdi 
skrajno neprimerno. Mnogi od udeležencev so objestni in 
se ne zmenijo za naša opozorila. V zadnjem primeru, ko se 
je na odbojkarskem igrišču odvijal turnir, je po turnirju 
glasna zabava trajala vse do 2. ure po polnoči, šele ob 
prijavi na policijo in pol ure po intervenciji dežurne patrole, 
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se je stanje umirilo. Stanje je postalo nevzdržno in se vsako 
leto poslabšuje. O tem smo govorili s predstavnikom KS 
Stopiče in ŠD Stopiče. Zato stanovalci naselja Mestni občini 
Novo mesto predlagamo: da se prepovejo kakršnekoli 
aktivnosti na igrišču in izven njega, kakor tudi zabave v 
brunarici ob igrišču po 22. uri da se s protihrupno ograjo 
fizično loči meja med igriščem in naseljem, da se poskuša 
najti rešitev za hrup, ki ga povzroča igra odbojke (morda s 
kakšno protihrupno zaveso).  

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 19.35 uri. 
 
Seja je tonsko posneta. 
 
 
Zapisala:   
Maja Gorenc                                                                            Mag. Gregor Macedoni       
višja svetovalka za občinski svet                                                                  župan 
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